
 

SPØRGSMÅL NR.  S 801 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Justitsministeren 

Dato: 11. marts 2016 

Stillet af: Christina Egelund (LA)  

Finder ministeren det rimeligt, i forlængelse af spørgsmål nr. S 619, at 

omkostningerne ved en genindførelse af sessionslogning efterlader en 

regning til it- og teleindustrien i hundredemillionerkronersklassen, og er 

ministeren derfor ikke af den opfattelse, at en sådan finansiering bør finde 

sted inden for Justitsministeriets eget budget, nu hvor det netop er Politiets 

Efterretningstjeneste, som efterspørger sessionslogning som 

efterforskningsredskab?  

(Spm. nr. S 801). 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 11. marts 2016 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på 

Christina.Egelund@ft.dk, 

alexander.lovgreen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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